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“Galva” Sadece 
Bir Sanayici 
Değil Kutlay Dursunoğlu

Serbest Muhasebeci Mali Müşavir

Bir sanayici sadece kâr odaklı sanayici olmamalı, 
aynı zamanda mensubu bulunduğu toplumun 
değerlerine saygı göstermeli ve toplumla uyumlu 
bir şekilde faaliyet göstermelidir. Sanayici:
1-Çevre dostu üretim tekniklerini tercih ederek 
doğal kaynakları verimli kullanmalı, atıklarını 
düzenli bir şekilde bertaraf etmeli ve çevre kirliliğine 
neden olmamalıdır. Bunun için yenilenebilir enerji 
olan GES yatırımımızı yapıp faaliyete geçirmiş 
bulunuyoruz.
2-İşçi sağlığı güvenliği önlemleri alınmış, güvenli 
çalışma koşulları geliştirilmiştir.
3-Sanayici, faaliyet gösterdiği bölgedeki toplumun 
gelişimine ve ihtiyaçlarına duyarlı olmalıdır. Sosyal 
projelere destek vermek, eğitim ve sağlık gibi 
alanlarda katkı sağlamak, toplumun refahını 
artırmak için çaba göstermek önemlidir.
4-İş süreçlerinde dürüst ve adil davranışlar 
sergilemek, iş ilişkilerinde şeffaf ve etik kurallara 
uygun davranmak, sanayicinin itibarını ve 
güvenilirliğini artırır.
5-Sanayici, faaliyet gösterdiği bölgenin kültürel 
değerlerine saygı göstermeli ve yerel toplumla iyi 
ilişkiler kurmalıdır. Kültürel mirasa zarar vermeden 
ve yerel değerlere uygun şekilde iş yapmak 
önemlidir.
6- Sanayici, sürekli olarak  teknolojik gelişmeleri 
takip etmeli, yenilikçi yöntemleri kullanarak 
daha verimli ve sürdürülebilir üretim modelleri 
geliştirmelidir.

Tüm bu unsurlar, bir sanayicinin sadece ekonomik 
kazanç odaklı değil, aynı zamanda toplum ve çevre 
odaklı bir işletme olmasını sağlar. Bu şekilde faaliyet 
gösteren bir sanayici, hem kendi işletmesini başarılı 
kılabilir hem de toplumun gelişimine olumlu 
katkılarda bulunabilir.

Bu çerçevede Galva olarak;
2021 yılında kurmuş olduğumuz Çevre ve 
Sosyal Sorumluluk Kulübü bünyesinde 
gerçekleştirdiğimiz güzel projelerle topluma olumlu 
etkiler sağlama konusunda önemli bir rol oynadık. 
Sosyal Sorumluluk Kulübümüz’de yürüttüğümüz 
çalışmalarla gurur duyduk. Bu çalışmalarımızın 
başarısında kulüp başkanımız ve üyelerin katkısı 
büyük oldu. Her bir üyenin emekleri ve fedakarlıkları 
sayesinde sosyal sorumluluk kulübümüz önemli bir 
etkiye sahip oldu ve topluma olumlu bir iz bıraktı. 

Bir başka kulüp faaliyetimiz;
02.12.2019 tarihinde kurduğumuz GALVA METAL 
SATRANÇ KULÜBÜ...
Galva olarak sosyal sorumluluk projesi çerçevesinde 
gençlerin satranç oynamasına yönelik bir eğitim 
ve katkı programı düzenlemek oldukça anlamlı 
ve etkili bir adım olabilir düşüncesiyle yola çıkılmış 
ve kulüp kurulmuştur. Satranç, gençlerin zihinsel 
gelişimine ve yeteneklerinin keşfedilmesine 
katkı sağlayan değerli bir oyundur. Ayrıca satranç 
oynamak, strateji, problem çözme, sabır gibi birçok 
önemli beceriyi de geliştirmelerine yardımcı olur. 
Kurulduğu yıldan itibaren satranç sporuna gönül 
vermiş satranç sevenleri bünyesine katarak, hem 
onların kendilerini geliştirmeye devam etmelerine, 
hem başarının mutluluğunu tatmaya, hem de bu 
başarılarıyla örnek olup yeni satranç tutkunlarının 
artmasına vesile olmalarına katkı sağlamaktadır.
Kurulduğundan itibaren girdiği her yarışmadan 
başarıyla çıkan kulübümüz sporcuları son olarak 
2023 Türkiye Satranç İkinci Ligi şampiyonu olarak 
artık birinci ligde mücadele etme hakkı elde etmiş 
olup başarıların devamlılık kazandırmıştır.

Ve GALVA KÜTÜPHANE ve KİTAP KULÜBÜ...
“Kitaplar uygarlığın önderliğini yapan ışıklardır.” 
-Roosevelt
Kısa sürede tamamı  çalışanlarımız ve şirket 
katkılarıyla temin edilen 1000’i aşkın farklı 
konulardan oluşan kitapla çalışma arkadaşlarımızın 
hizmetine sunulmuş olup GALVA AKADEMİ 
bünyesinde 2 ayda bir düzenli olarak yapılan kitap 
okuma ve değerlendirme etkinlikleri ve her Cuma 
günü düzenlenen “Öğren - Öğret” etkinliğimiz 
de yine çalışma arkadaşlarımızın hazırlamış 
oldukları eğitimler ve farklı konularda dışardan 
alınan eğitimlerle “Eğitim, meyvenin kendisi 
değil, bilgi ağacından meyve toplamaya yarayan 
bir merdivendir.” Bernard Shaw’ın dediği gibi 
merdivenleri oluşturmaya, basamakları çıkmaya 
çalışıyoruz.
Gelecekte daha da büyümek ve daha fazla 
insanın hayatına dokunmak için çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz. Bunun için de yeni üyelerin katılımıyla 
kulüplerimizi daha da güçlendirmek ve daha geniş 
bir etki alanına sahip olmak  istiyoruz. 
Birlikte daha nice başarılara imza atmayı umuyoruz.
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GALVA HABER
MENA Billet & Flats Konferansındayız!

29-30 Mayıs tarihleri arasında İstanbul’da Metal Expert tarafından 12.’si 
düzenlenen ve dünyanın birçok bölgesinden sektör temsilcilerinin katıldığı 
“MENA Billet & Flats” konferansına Dış Ticaret ve Tedarik Zinciri Direktörü 
Banu Küner de konuşmacı olarak katıldı. Banu Hanım yaptığı konuşmada; 
Türk Yassı Çelik Sektörü hakkında genel bilgilendirme ve yapılmakta olan 
yatırımlar, Türk Çeliği’ne getirilen ihracat engelleri, Türkiye’deki yatırım 
fırsatları ve çelik servis merkezlerinin sektörde artan rolü konularına 
değindi. Konuşmanın ilk bölümünde; son 20 yılda Türk çelik sektörünün 
dünyadaki yerinin düzenli olarak geliştiği, 2020-2021 yılları arasında da 
dünyadaki çelik üretici ülkeler arasında 7. sıraya çıkarak en iyi performansı

gösterdiği, 2022 yılında Rus-Ukrayna savaşı ve devamındaki enerji krizi nedeniyle 8. sıraya, 2023 yılında ise 
Şubat ayında gerçekleşen deprem felaketinin çelik üretiminin %32’sinin yapıldığı bölgede gerçekleşmesiyle 
ciddi üretim kaybı olduğu ve nisan sonu itibariyle 9. sıraya düştüğü belirtildi. 

Konuşmanın 2. ve 3. bölümünde; Türk Çelik Sektörü üretim kapasitesinin son 10 yılda %13 arttığı ve 55,2 
milyon tona ulaştığı, 2023 yılında kapasite kullanım oranının yine depremin de büyük etkisiyle %70 
ten %53,7’ye gerilediği fakat Mayıs ayı itibariyle bölgedeki tesislerin tekrar üretime başlamasıyla yılın 
kalan aylarında bu oranda artış olacağı vurgulandı. Depremin insani, sosyal ve ekonomik olarak büyük 
olumsuzluklara yol açmakla birlikte bölgenin yeniden inşası için 4 milyon ton uzun ürünler, 1,5 milyon ton 
da yassı çelik ürünlerine ihtiyaç olacağına değinildi. Türkiye’de sıcak haddelenmiş sac kapasitesinin 2 yıl 
içinde 14 milyon tondan 25 milyon tona, galvanizli sac kapasitesinin ise 1 yılda milyon tondan 7 milyon tona 
çıkacağı aktarılırken; galvanizli sacdaki tüketim ve ihracat potansiyeli de dikkate alındığında 2,6 milyon 
tonluk kısmın atıl kalabileceği belirtildi. Anti damping ve kota uygulamalarının ihracatın artmasına engel 
olması nedeniyle; galvanizli sacın son ürün olarak ihraç edilerek bu engellerin etkisiz hale getirilmesi 
stratejisinin uygulanması gerektiği ve bu alanda Türkiye’de yatırım fırsatlarının olduğuna değinildi. 
Türkiye’nin yoğun çelik kullanılan sektörler arasında bulunan makine ve imalat sektörü, otomotiv sektörü, 
inşaat sektörü vb. birçok sektörde dünyada söz sahibi olduğu ve yapılacak yatırımlarla bu sektörlerin daha 
da geliştirilebileceği; Türkiye’nin Avrupa-Asya ve Afrika’nın ortasındaki coğrafi konumu, genç ve yetişmiş 
insan gücü, devlet tarafından verilen yatırım teşvikleri vb. özellikleriyle yatırım yapmaya son derece elverişli 
olduğu belirtildi.

Konuşmanın son bölümünde ise; Türkiye’deki yassı çelik sektöründe 
yapılan yatırımlarla artan kapasitesinin geçmişten çok daha fazla çelik 
servis hizmetine ihtiyaç olacağı, bu ihtiyacı karşılayacak istikrarlı ve 
yüksek standartlara sahip çelik servis merkezi sayısının ise oldukça az 
olduğu belirtildi. Bu anlamda Galva Metal’in de sektördeki rolünün 
artacağı, teknoloji ve kapasite olarak hazır olmak için firmamızın büyük 
bir dönüşüm sürecinde olduğu, tüm ana üretim hatlarının yenileneceği, 
Level 2 otomasyona sahip son teknoloji ile donatılmış bu hatlarla 
mevcut kapasitenin 2-3 katına ulaşılacağı bildirildi. Bununla birlikte yeni 
üretilmekte olan bu hatların; Galva Şirketler Grubu bünyesinde yeni 
kurulmuş olan “Galva Makina” şirketimiz tarafından;  konusunda uzman 
ve son derece deneyimli teknik ekibin bilgisi ve Galva Metal’in kullanıcı
deneyimi birleştirilerek sektördeki en verimli sac işleme hatları olacağı iletildi. Galva Metal’in ürün gamında; 
en dar, en ince bantlar, en küçük levhalar, gofrajlı saclar, çevre dostu bir yöntemle soğuk şekillendirmeyle 
üretilen gözyaşı desenli levha saclar, Galva Fence markası ile üretilen metal çitler, en hassas kalınlık 
toleransı ile üretilen soğuk haddelenmiş ürünler gibi birçok benzersiz ürün bulunduğu, ülkemizde ve 
dünyadaki 80 ülkede çelik kullanıcı sektörlere hizmet verildiği, her zaman limitleri zorlayan yapımızla çelik 
servis merkezi operasyonlarında tek ve benzersiz olmayı hedeflediğimiz belirtilerek konuşma sonlandırıldı.
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Yönetim Kurulu Başkanımız’ın Metalsan Röportajı

Yönetim Kurulu Başkanımız Tolga Kısacıkoğlu, Demir Çelik ve Metal 
Sanayi Sektör Dergisi Metalsan’a verdiği röportajda içinde bulunduğumuz 
modernizasyon ve otomasyon dönüşüm sürecine değindi. Bu kapsamda 
aynı anda hem dilme hem de dilinmiş bantlara çoklu boy kesme yapabilen, 
dilme bıçağı ve separatörlerin robotlar tarafından dizildiği, tam otomatik, 
hava destekli ve kendi palet besleme ünitesi olan istifleme sistemi ve 
istif pozisyonlama, bıçak boşluğu ayarlama, rulo yükleme gibi tüm 
fonksiyonların tam otomatik yapma becerisinde multi-cut makinemizin 
Aralık 2023’te devreye gireceğini aktaran Tolga Bey, sürecin 2024 sonuna 
kadar tamamlanmasının planlandığını belirtti. Süreci ERP sistemimizle %100 
entegre edip maliyet, denetim, kalite ve verimlilik konularında ciddi oranda 

Galva Makina - KOSGEB İş Birliği

İleri teknoloji makine parkuru, Ar-Ge ve alanında 15 seneyi aşan tecrübeye 
sahip tasarım grubumuz ile 15000 m² açık alan 4500 m² kapalı alan üzerine 
kurulu fabrikamızda müşterilerimize hizmet sunmakta olan Galva Makina 
A.Ş. yeni bir iş birliğine imza attı.

Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı (BAKKA) koordinasyonunda KOSGEB 
işbirliği ile gerçekleştirilen BAKAP: 2023 Yılı İmalat Sanayinin Rekabetçiliğin 
Geliştirimesi Ortak Finansman Desteği Programı’nda Galva Makina 
firmamızın projesi de destek programına dahil olmaya hak kazandı. 
Zonguldak Valisi Sn. Mustafa Tutulmaz’ın katılımlarıyla imzalar atıldı.

seviye atlamayı planladığımızı bildirdi. Müşterilerimize; dilme, boy kesme, haddeleme, giyotin kesim, gözyaşı 
deseni, gofraj deseni gibi hizmetleri verdiğimizi, hemen hemen her sektörde var olduğumuzu aktardı. İnşaat, 
beyaz eşya, otomotiv yan sanayi, elektrik sistemleri, kablo, muhtelif tüm endüstriyel sanayi üretim sektörlerine 
hizmet ettiğimizi belirtti. Neden tercih edildiğimiz konusunda ise her müşterinin tercih sebebinin farklı 
olabileceğini ifade eden Tolga Bey; kalite, hız, fiyat, benzersiz bir ürün olması, güven, finansal opsiyonlar, 
istikrar, samimiyet kriterlerinden her müşteriye en az bir, pek çok kere birçoğunda değer yaratabildiğimiz 
için firmamızın yıllardır tercih edilip sürekli büyüme hâlinde olduğunu ekledi. Üretici firmaların çelik servis 
merkezi hizmeti vermesi konusuna da değinen Tolga Bey, her işte olduğu gibi çelik servis merkezlerimizde 
de yarattığımız katma değeri ve verimliliği arttırmaya, aynı kaynaklarla daha fazlasını üretmeye, teknoloji ve 
kalitemizi geliştirmeye ve rakiplerin yapamayacağı ya da yapmakta zorlanacağı hizmet ve ürünleri yaratmaya 
odaklanmak zorunda olduğumuzu ifade etti. Üreticilerin yapıları gereği üretim odaklı olduklarını ve üretim 
verimliliğine odaklanmalarının normal ve doğru olduğunu aktardı. Gerçek bir çelik servis merkezinin ise müşteri 
odaklı olduğunu, müşteri için gerektiğinde verimsiz bile olsa gereken hizmeti vermekten çekinmediğini 
sözlerine ekledi. Ancak bu şekilde just-in-time teslimatların, hız ve hizmet kalitesinin sağlanabileceğini 
belirtti. Ayrıca finansal maliyetlerin aşırı denebilecek boyutta arttığı bu dönemlerde güçlü ve güvenilir çelik 
servis merkezleriyle çalışan son kullanıcıların anında ve hızlı teslimatlar ve miktar esneklikleriyle serbest kalan 
sermayeleri ile çok daha kârlı ve sürdürülebilir olacaklarının net bir hesapla ortada olacağını ekleyerek sözlerini 
tamamladı.

Online Satış Platformumuz Yayında

celikservis.com.tr sayesinde, sadece iş ortaklarımız değil, siz tüm 
ziyaretçilerimiz ürün fiyatları ile ilgili bilgi sahibi olabilirsiniz. Özel kalite 
ürünleri, istediğiniz ebatlarda filtre yapabilir, kredi kartı ile anında satın 
alabilirsiniz. Dilerseniz tek sipariş için birden fazla kartı kullanarak parçalı 
ödeme yapabilirsiniz. 

Çelik servis merkezimiz bünyesinde yaklaşık 10.000 ton stok 
bulundurulmaktadır. Buradaki ürünler tüm stoğumuzu kapsamamaktadır. 
Web sitemiz içerisindeki ürünlerin haricinde taleplerinizi “Talep Gönder” 
menüsü üzerinden oluşturabilirsiniz. 
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8-15 Temmuz tarihleri arasında Denizli’de düzenlenen Birinci Lig’de 19 takım, 11 farklı ülkeden 18’i yabancı 
ve 57’si unvanlı olmak üzere toplamda 258 sporcu hamle yaparken, Denizli Pamukkale Satranç Salonu’nda 
düzenlenen İkinci Lig’de ise 32 takım, 8 farklı ülkeden 23’ü yabancı ve 57’si unvanlı olmak üzere toplamda 
371 sporcu mücadele etti.

9 tur boyunca birbirinden heyecanlı ve zorlu maçlara sahne olan Türkiye Satranç Birinci Ligi’nde şampiyon 
takım Pamukkale Üniversiteli Satranç Ve Akıl Oyunları Gençlik Ve Spor Kulübü olurken ikinci Tarsus Zeka 
Satranç Spor Kulübü, üçüncü ise Alaçatı Satranç Gençlik Ve Spor Kulübü oldu. Birinci Lig’de ilk üçe giren 
takımlar takım gelecek yıl bir üst lig olan Türkiye İş Bankası Satranç Süper Ligi’ne katılma hakkı kazandı.
Türkiye Satranç İkinci Ligi’nde ise şampiyonluğu elde eden Galva Metal Spor Kulübü olurken, ikinci 
Çanakkale Apaydın Satranç Spor Kulübü, üçüncü İzmir Apaydın Satranç Gençlik Ve Spor Kulübü dördüncü 
ise Yıldız Satranç Spor Kulübü oldu. İkinci Lig’de ilk dörde giren takımlar gelecek yıl bir üst lig olan Türkiye 
Satranç Birinci Ligi’ne katılma hakkı kazandı.

Galva Metal Spor Kulübü Ligi 
Şampiyon Olarak Kapattı

Pamukkale KYK Yurtları Konferans Salonu’nda düzenlenen ödül törenine 
Federasyon Başkanımız Gülkız Tulay,, Denizli Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Ömer İlman,  Başkanvekilimiz Ömer Asım Ötegen, Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz Aykut İlker Mete, Medine Boz, Olcay Ak Nalbant, Ali Ümit 
Şifaver Av. Berkay Çelik, Mustafa İmamoğlu, Genel Sekreterimiz Fırat 
Yalçın ile İl Müdürlüğü Şube ve Bölüm Müdürleri, sporcularımız, kulüp 
temsilcilerimiz katıldı.

Ödül töreninde konuşma yapan Başkanımız Gülkız Tulay aşağıdaki 
ifadelere yer verdi: “2023 Türkiye Satranç Birinci ve İkinci Ligi’ni başarılı 
bir şekilde Denizli’de tamamlamanın mutluluğunu yaşıyoruz. Önceki 
yıllarda olduğu gibi bu yıl da liglerimiz oldukça zorlu mücadelelere sahne 
oldu. Şampiyonluk yarışında sporcularımız sportmence davranışlarıyla 9
tur boyunca süren liglerimizde hamle yaptılar. Ben tüm liglerimize katılan takımlarımıza teşekkür ediyor ve 
tebrik ediyorum. Kulüp temsilcilerimiz ile burada toplantılar düzenledik. Hemen hemen herkesin buradan 
memnun şekilde ayrılacak olması bizler için çok büyük önem arz ediyor. Ve görüyorum ki sizlerden gelen 
memnuniyet dolu sözler doğru işler yaptığımızı gösteriyor. Liglerimizde dereceye giren tüm takımlarımızı 
tebrik ediyor, tüm katılımcılarımızı kutluyorum. Başta Sayın Bakanımız Dr. Osman Aşkın Bak olmak üzere 
Gençlik ve Spor Bakanlığımıza, İl Müdürlüğümüze ve emeği geçen herkese teşekkür ediyorum.”
Liglerimizde hamle yapan tüm takımlarımızı tebrik ediyoruz.

Bu sayfanın içeriği Türkiye Satranç Federasyonu web sayfasından alınmıştır.

4

AĞUSTOS 2023



Aramıza Hoşgeldin

1)Kendinizden Bahseder misiniz?
Merhabalar ben Mehmet HAZIR, 20 Temmuz 1979 Gümüşhane doğumluyum. İlkokul ve Lise öğrenimimi 
Kocaeli’de tamamladım. En son mezuniyetimi İstanbul Gelişim Üniversitesi İş Güvenliği Yüksek Lisans 
programını bitirerek tamamladım sonrasında yapılan sınavlarda başarı göstererek B sınıfı İş Güvenlik 
Uzmanlığı belgesini aldım. Yaklaşık 16 yıl alüminyum üretimi yapan bir firmada çalıştım. Alüminyum 
külçelerinin sıvı metale dönüştürülmesinden başlayıp, rulo olarak dökülmesi, haddeleme ve dilme 
operasyonları, ısıl işlem prosesleri vb. tüm üretim süreçlerini detayları ile tecrübe etme fırsatım oldu. 
Sonrasında aynı firmada, İş Güvenliği Biriminde görev yapma fırsatı buldum. İş güvenliğinin doğru 
uygulanması için en önemli gereksinimlerden biri olan üretim sahasını doğru okuyabilmek ve proaktif 
bakış açısı ile bakabilmek için üretim alanında görev yapmış olmanın birçok kez faydasını gördüm.

İş hayatımın dışında kalan zamanlarımı eşim ve çocuklarımla geçirmekten hoşlanıyorum. Fırsat buldukça 
yürüyüş parkurlarına gitmeyi, gürültüden ve kalabalıktan mümkün oldukça uzaklaşabilmeyi tercih 
ediyoruz.

2)Galva Metal’e ilk başvurunuzda neler hissettiniz?
Sahip olduğum iş güvenliği ve üretim tecrübelerimi yansıtabileceğim, fayda sağlayabileceğim, büyüme 
hedefleri olan, samimi ve sevecen çalışanların olduğu bir iş yerinde yeni bir başlangıç yapmanın tatlı bir 
heyecanını yaşadım.

3)Galva Metal’e başvuru ve işe alım süreciniz nasıl ilerledi?
Başvuru formunu doldurup ilettikten sonra çok kısa süre içerisinde, yüz yüze görüşmeye çağrıldım. Feyza 
Hanım, Kutlay Bey ve Celal Bey ile yüz yüze görüştük. İş görüşmeleri genelde resmi ve stresli olmasına 
rağmen buradaki mülakatım çok samimi ve sohbet havasında geçti. Tecrübelerimden ve yönettiğim iş 
süreçlerinden bahsettim. Galva Metal’in beklentileri konusunda paylaşım yapıldı. Bir hafta sonra ikinci yüz 
yüze görüşmemiz sonrasında iş başı yapma fırsatım oldu.

4)Neden Galva Metal’de çalışmayı tercih ettiniz?
Yaptığım iş görüşmesi mülakatlarımda, Galva Metal’in çalışma kültürünü net olarak hissettim. Bir diğer 
hissettiğim şey ise her şeyin şeffaf ve net olduğuydu. Çalışanların kişilik ve karakterlerinin değer gördüğü 
bir ortam olduğunu hissettim. Benim için uzun soluklu bir çalışma ortamı olacağını, kazanımlarımı 
uygulama fırsatı bulacağımı düşündüğüm için Galva Metal’i tercih ettim.

5)Galva ve kendiniz için ileri vadeli planlarınız nelerdir?
Öncelikli olarak birçok firmanın hedef gösterdiği fakat gerçekleştirmeyi maalesef başaramadığı ‘’SIFIR İŞ 
KAZASI’’ hedefine inşallah burada ulaşabilmeyi ümit ediyorum. İş güvenliği kültürünün doğru anlaşılması, 
uygulanması ve bu konunun hepimizin önceliği olduğu düşüncesini burada hissettirmek için çalışmalarım 
olacak. 

6)Daha önceki deneyimlerinizi düşündüğünüzde Galva Metal hakkındaki yorumlarınız nelerdir?
Kazandıkça büyüyen, büyüdükçe kazanan bir yapımız mevcut. Mutlu, huzurlu ve uzun soluklu bir iş hayatı 
için büyük büyük holdinglerin, büyük büyük cirolarının yeterli olmadığını, günümüzde etkisi kalmamış 
fakat burada varlığı hissedilen; sadakat, samimiyet ve bağlılık duygularının korunduğu sürece daha iyi 
günlere, emin bir şekilde gidileceğini düşünüyorum. Galva’da ‘’ben’’ yerine ‘’biz’’ diyebiliyoruz. 

Mehmet Hazır
İş Güvenliği Uzmanı

5

AĞUSTOS 2023



Aramıza Hoşgeldin

1)Kendinizden Bahseder misiniz?
10.04.1996 Adana doğumluyum. İlk ve ortaöğretim eğitimimi Bilfen Koleji’nde tamamladıktan sonra, 
ailemin işi dolayısıyla Kocaeli’ye taşınıp Pirelli Anadolu Lisesi İngilizce/Almanca Yabancı Dil Bölümü’nden 
mezun oldum. Akabinde lisans eğitimimi Kocaeli Üniversitesi İletişim Fakültesi Reklamcılık ve Pazarlama 
Bölümü’nde tamamladım. Üniversite eğitimimden sonra aktif çalışma hayatıma erken başladım. Birkaç 
yıllık tecrübeden sonra ilk ihracat satış deneyimimi kazandığım aquaparklar için su kaydırağı üreticiliği 
yapan bir firmada 2 yıl kadar (2019-2021) çalıştım. Akabinde çelik hammaddeli tel ve halat üretimi yapan 
bir firmada ihracat kariyerime devam ettim ve 2 yıllık bir deneyimin ardından (2021-2023) Galva Metal 
yolculuğuma başladım.

2)Galva Metal’e ilk başvurunuzda neler hissettiniz?
Sektörden bildiğim bir firma olduğu için pozitif hissiyatlar içinde başvuru sürecimi yaptım.

3)Galva Metal’e başvuru ve işe alım süreciniz nasıl ilerledi?
Oldukça verimli ve şeffaf niteliklerde ilerledi. Görüşme sağladığım yöneticilerim bu süreçte adil ve 
bilgilendirici bir süreç izledi.

4)Neden Galva Metal’de çalışmayı tercih ettiniz?
Görüşmelerde aldığım hissiyatlar ve sosyal bir yapıda olması nedeniyle tercih ettim. Birbirine karşı saygılı 
ve hoşgörülü insanların çalıştığının izlenimini alıp heyecan ve motivasyon duydum.

5)Galva ve kendiniz için ileri vadeli planlarınız nelerdir?
Çelik sektöründeki mevcut tecrübelerimi çeşitlendirip, bu sektörde ve öncelikli olarak Galva Metal çatısı 
altında firmama ve bana fayda sağlayacak rasyonel bir çalışma hayatı planlıyorum. Sürekli gelişen ve 
geliştiren bir kariyer planı önceliklerim arasında.

6)Daha önceki deneyimlerinizi düşündüğünüzde Galva Metal hakkındaki yorumlarınız nelerdir?
Özellikle iletişimi kuvvetli, yardımsever ve işinde başarılı insanların bir arada olması nedeniyle çelik 
sektöründe pozitif anlamda ayrı bir konumda olduğunu düşünüyorum. İnanıyorum ki hep birlikte çok 
güzel ve başarılı işlere bu değerler altında imza atacağız.

Cemal Gökçer Öksüz
İhracat Uzmanı
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GALVA AKADEMİGALVA AKADEMİ

 
İki Katı İşi Yarı Zamanda Yapma Sanatı  
Aytekin Şahin / 12.05.2023 

 1

 
Büyük Düşünmenin Büyüsü  
Halenur Küçük / 26.05.2023 

 2

 
Siber Güvenlik 
Onur Akçay / 16.06.2023 

 3

 
Yeterli Ve Dengeli Beslenme  
Dyt.Mert Can Çivici / 11.07.2023

 5

 6

 
Nicola Tesla ve Hayatı  
Ahmet Selçuk Ekinci / 07.07.2023 

 
Front-End Developer Yetiştirme Programı 
Eduventy / 26.06.2023

 4

 
Davranışsal Ekonomi ve Çıpalama 
Yargı Fırat Bildircin  / 28.07.2023 

 7

  
EĞİTİM , KÜLTÜR VE BİLGİ AYDINLIĞA AÇILAN EN GENİŞ ÇERÇEVEDİR  
 
MUSTAFA KEMAL ATATÜRK
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GALVA SANAT

Strateji, şirketin hedeflerine dair 
sistemli bir mantık çerçevesi su-
nar ve insanların bu hedefler 
etrafında toplanmasını sağlar. 
Kurum kültürüyse hedefleri, de-
ğerler ve inançlar üzerinden ifade 
eder; faaliyetleri, ortak kabuller 
ve grup normları üzerinden şekil-
lendirir.

Liderler, strateji ve icra söz konu-
su olduğunda, detaylı ve iyi düşü-
nülmüş planlar ortaya koymakta 
zorluk çekmiyor. Ama kültürün 
gücünü ve dinamiklerini yeterin-
ce anlamadıkları için, bu planlar 
sık sık beklenmedik sonuçlar ya-
ratıyor. Bir zamanlar birinin söyle-
diği gibi, kültür stratejiyi kahvaltı-
da yiyor. 

Herman Miller’in eski ceo’su Max 
De Pree şöyle diyor; 
“Bir liderin başlıca sorumluluğu, 
gerçekliği tanımlamak, sonun-
cusu ise teşekkür etmektedir. Bu 
ikisi arasındaki lider ise hizmet 
edendir.”

HBR - Kurum Kültürü

Bir zaman yolculuğu hikayesi an-
latan 22/11/63 dizisinde Stephen 
King’in 22/11/63 kitabından esin-
lenilmiş. Sekiz bölümden oluş-
maktadır. Amerikalı bilimkurgu 
ve gerilim televizyon mini dizi-
sidir. Bir lokantanın deposunun 
geçmişe açıldığını fark eden ve 
zamanda geriye giden Epping, 
John F. Kennedy suikastını önle-
meye çalışmaktadır ancak  Lee 
Harvey Oswald engeline takılır 
ve hayatının aşkı ile karşılaşır. Be-
nim listemde her zaman birinci 
sırada olacak olan bu dizi tartış-
masız önerebileceğim en güzel 
dizi benim için. 

22/11/63

Öneren: Damla Aksu
Tür: Dizi

Öneren: Aytekin Şahin
Tür: Kitap

2017 yapımı “Mother!”, Darren 
Aronofsky’nin dini metaforlarla 
dolu filmi. Bardem ve eşi Lawren-
ce huzurlu bir hayat sürdükleri 
evlerine beklenmedik misafirler 
gelince her şey değişiyor. Law-
rence karakteri, Gaia’yı, ev ise tah-
rip edilen dünyayı temsil ediyor. 
Bardem ise Baba, misafirler ise 
Âdem ve Havva olarak görünü-
yor. İzleyiciyi etkileyen ve düşün-
düren sahneler içeriyor. Dikkatli 
olunması gereken rahatsız edici 
kısımları var. Yine de, Aronofsk-
y’nin yönetmenliği ve oyuncu-
ların performansı takdire şayan. 
Darren Aronofsky’nin yönetmen-
lik becerisi, görsel anlatım ve 
simgesel anlatımın ustaca birleş-
mesiyle öne çıkıyor.  Mother!, iz-
leyiciyi sanatsal açıdan da tatmin 
eden güçlü bir sinema deneyimi 
sunuyor. 

Mother!

Öneren: Eraycan Bul
Tür: Film

“Sanatçılar, görmediğimizi gösteren vizyonerlerdir.”

-Anonim
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Satranç Nostalji Köşesi
Bu sayfanın içeriği d4 satranç tarafından hazırlanmıştır.

Yedinci Dünya Şampiyonu-Vasili Smıslov

Vasili Smıslov 24 Mart 1921’de Moskova’da doğdu. Satrancı 6 yaşında iken 
amatör bir satranççı olan babasından öğrendi. 1938’de SSCB gençler 
şampiyonu oldu. SSCB şampiyonalarına düzenli olarak katıldı, 1944’te ikinci 
oldu. 1945’te radyo üzerinden ABD satranç takımıyla yapılan maçta Sovyet 
ekibinin ikinci masasında yer aldı, Dünya şampiyonluğu adayı Samuel 
Reshevsky’i 2-0 yendi. 1949’da Sovyetler Birliği şampiyonu David Bronştayn’a 
karşı yaptığı maçı kazandı.

Smıslov’un başarıları büyüktü, ama hep Mihail Botvinnik’in ardından 
geliyordu. Aleksandr Alekhine’in ölümünden sonra dünya şampiyonu adayları 
arasında adı anılmaya başladı. Ancak 1948’deki dünya şampiyonasında 
yine Botvinnik’in ardından ikinci geldi. 1954’te Botvinnik’le yaptığı maç 
beraberlikle sonuçlandı, böylece Botvinnik dünya şampiyonu unvanını 
korudu. Nihayet 1957’de Botvinnik’i 12,5-9,5 (6+ 3- 13=) yenen Smıslov, dünya 
şampiyonu oldu.

Dünya Satranç Federasyonu, şampiyonluğu kaybeden tarafa bir yıl sonra rövanş hakkı tanıyordu. 1958’de 
Smıslov ve Botvinnik yeniden karşılaştılar. Bu maçı 12,5-10,5 (7+ 5- 11=) kazanan Botvinnik, unvanını geri 
aldı. Bundan sonra yedi kez daha, 1950, 1953, 1956, 1959, 1965, 1983/84 ve 1985’te dünya şampiyonluğu için 
oynadıysa da asla kazanamadı. 1985’teki maçta genç Kasparov’a karşı (0+ 4- 9=) yenildi. 1991’de dünya 
deneyimli oyuncular şampiyonu oldu. Hâlen bu iki ünvanı birden alan tek dünya şampiyonudur. İlerleyen 
yaşına rağmen hâlâ  diğer yaşlı ustalara karşı oynamaya devam etmekteydi. Smıslov pozisyonel oyunlarda 
ve oyun sonlarında yetkindir. Küçük avantajları becerikli bir şekilde kazanca dönüştürmesiyle bilinir. 
Smıslov, satranç dışında iyi bir opera şarkıcısı olmasıyla da bilinirdi.

Averbach-Smyslov Moskova Şampiyonası 1939
1.Af3d5 2.b3Af6 3.Fb2g6 4.c4Fg7 5.cxd5O-O 6.g3Vxd5 7.Fg2Vh5  8.O-O Fh3 9.d4Ac6 10.Vc2Kad8 11.Kd1Ag4 
12.Fh1e5 13.d5Ae7 14.Ac3f5 15.Fa3Kf7 16.Kab1e4 17.Ad4f4 18.Axe4Fg2 19.h4Fxh1 20.Şxh1fxg3 21.fxg3Ae3 
22.Vxc7Vxd5 23.Af3Axd1 24.Fxe7Ke80-1

FM Alper OLCAYÖZ
d4satranc@gmail.com

Beyaz Oynar 1 hamlede mat eder Beyaz oynar 2 hamlede mat eder

Cevaplar bir sonraki sayıda...

Siyah oynar 2 hamlede mat eder
Cevap:   1--... Af3

 2-Şh1(2-Şf1 Aed2 Mat) Af2 Mat

Beyaz oynar 1 hamlede mat eder
Cevap: 1-Ke8 mat

Önceki Yayından;
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ZAMANI
NASIL İYİ KULLANIRIM ?

Pomodoro tekniği zamanı çok daha etkin 
ve verimli kullanmak adına geliştirilen bir 
zaman yönetimi tekniğidir. Bu teknik ça-
lışmaları kısa seanslara ayırır ve her seansı 
mini molalar takip eder. Böylelikle uzun 
soluklu çalışmalar bile kısa periyotlarla 
tamamlandığı için çalışmayı yapan kişiler 
tarafından çok daha hızlı ve verimli bir 
şekilde halledilir.

Pomodoroyu Kim Buldu?
1980’li yılların sonlarında Francesco Cirillo tarafından geliştirilen Pomodoro tekniği, ismini domates 
şeklindeki zamanlayıcıdan almıştır. Pomodoro İtalyancada domates demektir.
Cirillo, çalışmalarına konsantre olmak ve ödevlerini bitirmek için mücadele ediyordu. Kendini bu 
süreçten sıkılmış ve bunalmış hissederek kendisine sadece önündeki işe odaklandığı 10 dakikalık bir 
çalışma süresi ayırdı. Sonradan bu süreyi uzatarak 25 dakikaya çıkardı ve çok daha fazla verim aldığı-
nı gördü. Uyguladığı bu taktikten cesaret alarak domates (İtalyanca pomodoro) şeklinde bir mutfak 
sayacı buldu ve böylelikle Pomodoro Tekniği doğdu.

Pomodoro tekniği, çalışma süresini zaman aralıklarına bölerek odak dağıtıcı iç ve dış etkenlerden kişi-
nin kendisini korumasını amaçlar. Geleneksel anlamda bu çalışma süresi 25 dakikadır. Her 25 dakikalık 
çalışma aralığından sonra yine geleneksel olarak- 5 veya 10 dakikalık bir ara verilir. 25 dakikalık çalışma 
aralığı 4 ayrı kez tamamlandığında 25 veya 30 dakikalık aralar verilir.

    Nasıl Uygulanır?

BİTİRMEK İSTEDİĞİNİZ  
İŞİ BELİRLEYİN

ALARM ÇALDIĞINDA 5  
DAKİKA MOLA VERİN

MOLA BİTİNCE  
25 DAKİKALIK  
ÇALIŞMANIZA GERİ  
DÖNÜN 

25 DAKİKA BOYUNCA  
ODAKLANARAK ÇALIŞIN

POMODORO  
SONRASI 15 İLE 30  DK. ARASI 
MOLA VERİN

    Size Neler Kazandırır ?

Tekniğin çok önemli çıktıları var. Pomodoroyu 20 gün boyunca uygulamak verimli çalışmayı kolaylıkla 
alışkanlık haline getirmeyi sağlıyor. İş ve mola zamanı birbirinden net olarak ayrıştığı için işte mola, 
molada da iş düşünülmüyor ve verimlilik artıyor. İşe başlama motivasyonu artıyor, üretken olmanın 
keyfine varan kişinin oyalanma ihtimali azalıyor. Tekniğe göre yaptığı işin ne kadar sürdüğünü açıkça 
göre kişinin zaman yönetimi becerisi de artıyor. Zamanı iyi yönetmek ise farkındalığı güçlendiriyor.
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Ahmet 
Faruk 
Eren

Ali 
Kıyak

Damla 
Aksu

Erhan 
Cemil 
Kuşcu

Fatih 
Üçüncü

Gönül 
GüngörHarun 

Ayba
Kadem 

İkiz Kadir 
Koç

Kadir 
Duru

Mansur 
Demirli

Ümit 
ÖztürkZafer 

OskanBinnur 
Bilgin

Furkan 
Balbay

Güray 
Kaya

Halil 
Özkan

Hüseyin 
Sarıkaya

Kerim 
Çalık

Mehmet
Hazır Murat 

Ergeç

Ömer 
Barman

Özgür 
Kamsız

Saadettin 
Celal 

Karakaş

Tarık 
Yolci

Yasin 
Sezer 
Yalçın

Bünyamin 
Arslan

Muammer 
Alptekin

Mümin 
Şahin

Okan 
Esin

Serkan 
Özen

Tolga 
Kısacıkoğlu

Zafer 
Yavuz

Zeynep 
Demir
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SOSYAL MEDYA

HESAPLARIMIZI

TAKİP ETMEYİ

U N U T M A Y I N !

+90 262 371 60 16                                   info@galvametal.com.tr www.galvametal.com.tr

https://www.facebook.com/GalvaMetal/
https://www.youtube.com/channel/UCIBXPilnX_UrBZnmDq5Cf1Q
https://www.instagram.com/galvametal/?hl=tr
https://www.linkedin.com/in/galva-metal-san-tic-a-s-17b6a055/
https://open.spotify.com/show/4umQ2XS00jg8R9rD1H7gD3?si=ihbfthapR-eGUs8ZobYXZw
https://twitter.com/GALVAMETAL/

